



APPLICATION FOR ISSUANCE OF LETTER OF GUARANTEE

To: **Commercial Bank of Dubai**

Branch:

Please issue at our responsibility a Letter of Guarantee:

Date: / /

Beneficiary name and address:	Guarantee to be issued on behalf of:
Amount:	Validity: Fixed Open Ended Auto Renewal From: / / To: / /
(In Words):)	
Purpose:	

Guarantee to be Issued and Collected at:

Head Office

Abu Dhabi

Guarantee Type:

Tender

Performance

Advance Payment

Retention Money

Financial

Maintenance

Labour

other (specify)

Guarantee to be issued as per:

Bank's standard format

Attached format duly signed and stamped

In case of Cross Border guarantee: Delivery instructions:

Guarantee to be issued by you and advised to the beneficiary through a bank in the beneficiary's country

Guarantee to be issued by your correspondent bank in the beneficiary's country

Preferred language of Guarantee	English	Arabic	Both
---------------------------------	---------	--------	------

In accordance with this Application we agree to the following:

- (1) We will be responsible for the issuance of the Letter of Guarantee and remain under obligation to entirely abide by its terms until its original is returned to you for cancellation.
- (2) You may discharge upon first demand the payment obligation under the Letter of Guarantee without making reference to us and notwithstanding any objection by us or any other party whatsoever.
- (3) We undertake to take any action required for the fulfillment of your obligation under the Letter of Guarantee and will not take any action or cause any action to be taken that will directly or indirectly stop or interrupt the fulfillment of your obligation under the Letter of Guarantee.
- (4) You may at your own discretion and without any obligation on your part, extend the validity of this Guarantee for any further period, as you may deem necessary without making reference to us or obtaining further authorization from us.
- (5) We undertake to indemnify you upon your first demand against all losses and damage incurred or may be incurred by you directly or indirectly as result of issuing or liquidating the Letter of Guarantee without the need to officially notify us or to take legal action.
- (6) We will pay to you on your first demand all amounts, which may at any time be paid by you under the Letter of Guarantee, including interest, any fee, charges or expenses incurred by you in relation to the Letter of Guarantee. We authorize you to charge or debit our account with all these items and any collateral kept in consideration for issuing this letter of Guarantee
- (7) As security for the issuance of this Guarantee, we charge and pledge in your favour and put at your disposal all our credit balances in our accounts, deposits, commercial and financial papers stocks, movable and immovable assets and any other assets or rights whatsoever. We hereby irrevocably assign to your favour all payments due to us under the transaction and/ or contract for which this Guarantee is required.

Name of applicant:

Account No.:

Tel:

Signature(s): P.O.Box:

Contact person for clarification:

Name

Tel.:

Email:



طلب إصدار خطاب ضمان

إلى: بنك دبي التجاري

نرجو أن تصدروا على مسئوليتنا خطاب ضمان وفقاً لما يلي:

فرع:

التاريخ:

اسم المستفيد وعنوانه:	يتم إصدار الضمان بالنيابة عن:
مدة الصلاحية: ثابتة / مفتوحة المدة / تجديد تلقائي ابتداء من تاريخ: / /	المبلغ:
(بالحروف:)	الغرض:

تم جمع الضمان وتحصيله في: المكتب الرئيسي أبو ظبي
نوع الضمان: مناقصة حسن تنفيذ مائية
الرجاء إصدار الضمان حسب: نموذج البنك المعتمد
في حالة الضمان خارج الحدود
تعليمات التوصيل:
ضمان صادر منك للمستفيد من خلال بنك في البلد المستفيد
الضمان الذي سيصدره البنك المراسل في بلد المستفيد

اللغة المفضلة للضمان:	العربية	الإنجليزية	كلاهما
-----------------------	---------	------------	--------

ونوافق بموجب هذا الطلب على الآتي:

1. إننا نتحمل المسؤولية الكاملة عن إصدار خطاب ضمان وسنبقى ملتزمين تماماً ببودده وشروطه حتى يتم إعادة أصله لكم للإلغاء.
2. سوف تقومون عند أول طلب بتنفيذ التزامكم بالوفاء بموجب خطاب الضمان بدون الرجوع إلينا وبصرف النظر عن أي اعتراض منا أو من أي شخص آخر ومهما كان نوع ذلك الاعتراض.
3. نتمهد بالقيام بأي إجراء مطلوب لتمكينكم من الوفاء بالتزامكم بموجب خطاب الضمان وسوف لن نقوم بأي عمل من شأنه إيقاف أو تعطيل تنفيذكم لالتزامكم بموجبه.
4. يجوز لكم وفقاً لتقديركم وبدون تحميلكم أي مسؤولية تمديد صلاحية خطاب الضمان لأية مدة أخرى ترونها مناسبة وبدون الحاجة للرجوع إلينا وأخذ موافقة أخرى منا.
5. نتمهد بتعويضكم عند أول طلب منكم عن كافة الأضرار والخسائر التي يمكن أن تتكبدها بصورة مباشرة أو غير مباشرة بسبب إصدار خطاب الضمان أو تصفيته بدون الحاجة إلى توجيهكم انذار رسمي لنا أو اتخاذ إجراء قانوني.
6. سوف ندفع لكم عند أول مطالبه منكم جميع المبالغ التي تدفع بواسطتهم في أي وقت من الأوقات بموجب خطاب الضمان بما في ذلك الفائدة وأية نفقات أو رسوم أو عوائد تتكبدها فيما يتعلق بخطاب الضمان ونفوضكم أن تقيدوا على حسابنا وتخصموا منه جميع تلك المبالغ وأي ضمانات محتفظ بها مقابل إصدار خطاب الضمان.
7. تأميناً و ضماناً لإصدار خطاب الضمان نرهن لصالحكم ونضع تحت تصرفكم المطلق كافة الأرصدة الدائنة في حساباتنا وجميع الودائع والأوراق التجارية والمالية والبضائع والأموال المنقولة وغير المنقولة وأية ممتلكات أخرى وحقوق من أي نوع كما وإننا نتنازل ونحول لصالحكم كافة المبالغ المستحقة لنا بموجب المعاملات أو العقود التي من أجلها تم إصدار خطاب الضمان

اسم مقدم الطلب: رقم الحساب:

رقم الهاتف:

ص.ب:

التوقيع/ التوقيع:

الشخص الذي يمكن الاتصال به للتوضيح:

رقم الهاتف:

الاسم:

البريد الإلكتروني: